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Я, Петренко Євген Володимирович, проходив навчання в очній аспірантурі при 
ФТІНТ НАНУ протягом трьох років з 2015 по 2018 рр. Після закінчення навчання в 
аспірантурі обіймаю посаду молодшого наукового співробітника у відділі «Транспортних 
властивостей провідних і надпровідних систем» ФТІНТ НАНУ. У серпні 2020 року 
захистив кандидатську дисертацію з назвою «Ефекти, що впливають на флуктуаційну 
провідність та формування псевдощілинного стану в купратах та залізовмісних ВТНП» 
під керівництвом доктора фізико-математичних наук Соловйова Андрія Львовича. 

Вважаю, що викладання предметів в аспірантурі проходило на достатньо високому 
рівні. Лекції з філософії науки та культури дуже цікаво читав Жеребкін Сергій 
Васильович. Англійська мова викладалася фахівчинею Морозовою Іриною Ігорівною. 
Додаткових лекцій з фізики твердого тіла, на мою думку, бракувало, але це ніяк не 
вплинуло на результати іспиту, який я склав на «відмінно». 

Підсумовуючи, хочу сказати, що я вдячний за здобуті знання і досвід усім 
викладачам, і насамперед моєму науковому керівникові, який фактично і допомагав мені 
опановувати матеріал з фізики твердого тіла. 

За роки навчання в аспірантурі я переконався, що хочу продовжувати наукову 
діяльність, що з успіхом роблю і робитиму надалі. 
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